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GGF       
Formand Birgitte Buskov  20209201 birgitte.buskov@hotmail.dk 

Kasserer    Morten Nielsen  60638507  ggf.kasserer@gmail.com  

Sekretær   Jette Pilgaard  23473755 jp-ks@mail.dk 

Støtteforening   

GGF-Nyt   Hanne Berthelsen  30288805 hanne55bv@gmail.com 

Fodbold   Christoffer Kleve-Rønbjerg 29719339  ch.klevez@gmail.com 

Gymnastik    Lone Fischer   40216973 lofi@fischer.mail.dk 

Badminton    Per Fjordside  61940638 perfjordside@gmail.com 

Tennis     Sisell Larsen   40597550  larsen.sisell@gmail.com 

Håndbold   Tonni Leth    40429030 tonni@bystedvej.dk 

Volley    Helle Fogt Andersen 31422021 helleoglars@c.dk 

Senioridræt     Henning Lysholm   52245942    henninglysholmc@gmail.com 

Fitness    Lars Fogt Andersen  30525048 lfa@energinet.dk 

Gårslev Byfest Signe B. Hansen  26675593  gaarslevbyfest@gmail.com  
  

Sognegården 

Udlejning  Karen Larsen   21351920 kontakt@gaarslevsognegaard.dk 

  

GGF-Nyt     

Formand  Hanne Berthelsen  30288805 hanne55bv@gmail.com  
Kasserer  Lisbeth Hemmingsen 23352159 kurtoglisbeth@hotmail.com 

Sekretær  Jette Schiøtt   29244014 jetteschitt@gmail.com 

Redaktør  Bente Weibel   30421864 nb_weibel@hotmail.com 

Bestyrelse  Anders Berthelsen  40568805 anders55bv@gmail.com  
Tryk   Trügvi Jensen  21640302 trugvi@live.dk 

Tryk   Niels Weibel   30421948 nb_weibel@hotmail.com 
 

Gårslev Hallen       

Formand         Arne Rahbek  27880406 rahbek@familienrahbek.dk 

Kasserer         Lennart Hansen  30253740 dk30253740@gmail.com 

Bestyrelsesmedl. Paul Johansen  21542184 skolegade14@gmail.com 

Bestyrelsesmedl. Ole Kallmeyer    30189982,  olekallmeyer@hotmail.com  
Bestyrelsesmedl. Steen Meyer Larsen  24801934  steenmeyerlarsen@gmail.com 
  

Halleder         Henrik Nielsen    21459653 hallengaarslev@gmail.com 

              (Kontortid mandag til fredag kl 8-16) 

SPORTScafèen   
 

Gårslev Lokalråd Brian Mortensen 29701235     bm@arkmo.dk 

Send dit indlæg  til Bente Weibel, mail:  ggfnyt@gmail.com         
Deadline for indlæg: d. 22. i måneden (skrifttype: verdana str. 10) 

www.gaarslev.dk  

Mobile Pay: 70138 

mailto:hanne55bv@gmail.com
mailto:ch.klevez@gmail.com
https://www.krak.dk/henning+lysholm+christensen+b%C3%B8rkop/113002822/person#
mailto:gaarslevbyfest@gmail.com
mailto:hanne55bv@gmail.com
mailto:hanne55bv@gmail.com
mailto:olekallmeyer@hotmail.com
mailto:steenmeyerlarsen@gmail.com
mailto:hjk@sde.dk
http://www.gaarslev.dk
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”Natminton” i Gårslev Hallen 

Fredag den 4. april havde vi afslutning på badmintonsæso-

nen for vores ungdomsspillere fra 1. klasse og opefter. Ar-

rangementet hedder ”Natminton” og blev afviklet om aftenen fra kl. 

18 til kl. 23. 

Der var tilmeldt 20 forventningsfulde badmintonspillere, som hver 

især havde medbragt en forælder til at deltage i doubleturneringen. 

Inden kampene kunne igangsættes, blev der lavet fælles opvarm-

ning, som Lucca og Isabella fra 2. klasse stod for. Det var en god og 

intens opvarmning, som fik pulsen op på alle børn og voksne. Der-

efter gik vi i gang med turneringen. Kampene blev spillet på tid og 

hvert hold fik 3 kampe mod deres puljemodstandere. Alle hold figh-

tede det bedste de havde lært og humøret var højt.  

Ved godt 20-tiden havde vi fællesspisning for alle deltagere, hvor vi 

spiste familie pizzaer.  

Efter maden var der præmieoverrækkelse. Det hold der samlet hav-

de fået flest point i deres 3 kampe, havde vundet rettigheden til at 

åbne deres udleverede kuvert, hvori der stod navnet på vinderen af  

turneringen. Lauritz (hjælpetræner) og hans far havde fået flest  

Fortsætter side 5 
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point og inde i deres kuvert stod der 

Magnus. Dermed var det Magnus fra 

2. klasse og hans mor Karina, der løb 

med 1. præmien. 

Efter spisningen tog forældrene hjem 

og banerne blev atter indtaget af vo-

res ungdomsspillere. Nu var det med 

slukket lys i hallen og fjerbolde med 

farvet lys i, der skulle rammes. Det er 

rigtig sjovt at spille badminton med 

lysbolde og det stiller store krav til 

koordineringsevnen, for 

at ramme fjerbolden i en 

mørk hal. Kl. 23 blev de 

sidste spillere hentet af 

deres forældre og den 

sidste fjerbold er slået for 

denne sæson.  

Vi vil gerne sige tak for 

opbakningen til en hyg-

gelig aften og takke de 

mange forældre, der hav-

de medbragt hjemme-

bag. 

Tak for i år og på gen-

syn til en ny sæson 

med opstart i septem-

ber måned. 
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Bladet er også på GGF´s hjemmeside  
og på Facebook, hvor de anvendte 
 billeder og annoncer er i farver. 

Kæmpe sponsorat 

GGF’s Gymnastik udvalg har modtaget et kæmpe 

sponsorat, nemlig hele 10.000 kroner til opvisningstøj. Det 

er Kæragergård grisen her fra Gårslev, der har givet det 

flotte sponsorat, vi takker ydmygt og viser nogle af vores 

dygtige gymnaster frem i deres nye opvisningstøj på forsi-

den. 

Ny Trampolin fra DGI 

Her ses en flok glade 

gymnaster, det er oftest 

nogle glade børn vi ser 

her til gymnastik, men 

denne gang er de glade, 

fordi vi har fået ny tram-

polin. 

Vi har fået del i dgi’s for-

eningspulje og er blevet 

bevilget en ny trampolin 

med tilhørende pude. 

Trampolinen kan indstil-

les, så den kan bruges af 

de helt små gymnaster 

og til de helt store spring-

kidz. Vi glæder os alle til 

at tage den i brug, når 

sæsonen 25/26 går i 

gang igen første uge i 

september. 
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Fodboldforåret er i gang – og 

det er blevet en fantastisk start! 
Sæsonen er godt i gang, og det er en sand fornøjelse at 

kunne skrive, at vi har haft en fantastisk opstart til forårssæsonen. 

Fra den 1. april har vejret været helt på vores side, og vi har ikke 

haft en bedre start i mange år. Solen har skinnet, og det har været 

med til at skabe en god stemning på banerne, både til træning og til 

kamp. 

Seniorerne tog faktisk forskud på sæsonen og gik i gang allerede 

den 31. marts. Det har været fedt at se så mange til træning, og 

der er blevet knoklet igennem! Der er træning hver mandag kl. 

19.00 for seniorholdet, +32 Oldboys og +50 Oldboys – så der er 

noget for alle, uanset alder. Det er virkelig fantastisk at opleve så 

mange engagerede spillere, og vi ser frem til en spændende sæson. 

Alle klubbens seniorhold har også allerede været i gang med turne-

ringen og spillede deres første turneringskampe i uge 15. Det er al-

tid spændende at komme i gang med kampene, og vi håber, at hol-

dene fortsætter med at levere god fodbold og høste resultater på 

banen. 

Børnefodbolden er også kommet godt fra start, og vi har allerede 
oplevet en strøm af nye børn, der har meldt sig til.  

Lidt stemningsbilleder fra børnenes første træning på græs 

Fortsætter s.ide 11 
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se så mange unge fodboldspillere på 

tværs af årgangene. Vi tilbyder fodbold 

for børn fra 3 år og op til 11 år, og for 

de allermindste har vi noget, vi kalder 

"Bold og bevægelse", hvor vi laver en 

masse sjove aktiviteter med bolden. 

Det er et perfekt sted at starte, hvis 

man har lyst til at blive en del af fod-

boldens verden.   

Vi ser virkelig frem til en fantastisk for-

årssæson, hvor vi håber at se masser 

af glade børn og voksne på banerne. 

Hvis du er nysgerrig på træningstider 

eller har spørgsmål, kan du finde al 

info på www.gaarslevgf.dk/

sportsafdelinger/fodbold/ 

Kom og vær med – fodbolden venter! 

Månedens støttekort-vindere 

Kom maj du søde milde – med grønt græs og orange tennisbaner! 

Det er dejligt at komme forbi oppe ved hallen en eftermiddag / af-

ten i maj. Græsset er grønt og det vrimler med fodboldspillere, og 

Renés gymnastikhold er også rykket udenfor. Og der spilles på livet 

løs på tennisbanerne lige ved siden af. Der er stadig aktivitet inde i 

hallen og i særdeleshed i fitnesscentret, men det ser ligesom ud af 

mere ude på græsset! 

Månedens vindernumre blandt GGFs støttemedlemmer er: 

18 – 63 – 81 -368 - 424 

Hvis du har et af disse støttenumre, bliver du kontaktet af GGF, der 

spørger dig, hvordan vi skal sende de 200 kroner til dig. 

Hvis du også har en særlig kærlighed til Gårslev og GGF – og kan 

undvære 195 kroner – så kan du også blive støttemedlem. Gå ind 

på www.gaarslev.dk. Under ”Tilmelding” ruller du ned til 

”Støttekort 2025” og betaler 195 kroner. Herefter får du besked fra 

kassereren om, hvilket støttekort-nummer, du har fået. 

12 
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Tennis nyt 
  
Tennisbanerne er 
nu åbne for sæson 

2025, og de er igen i år 
blevet klargjort af den flit-
tige bestyrelse i tennisaf-
delingen. I baneklargørin-
gen har der været særligt 
fokus på baneoverfladens 
fasthed og etableringen af 
liners. 
For at opretholde et godt 
tennisanlæg at spille på, 
så opfordrer vi de enkelte 
medlemmer til gennem 
sæsonen at hjælpe med: 
  

- at der bliver fejet helt ud til hegnet, så vi på den måde 
stresser ukrudt – og støder man på ukrudt, må man 
gerne rykke det op 

- at vande banerne før og efter spil – en ekstra gang i 
tørre perioder 

- at fjerne sten eller slagger fra banerne, når man støder 
på dem 

- at sikre ved fejning at der fyldes lidt grus i de små hul-
ler på banen, som måtte opstå 

  

 Vi håber, at banerne i løbet af sæsonen vil blive et fundament for 
mange gode timers tennisspil og samvær. 
  

Go’ tennissæson 2025. 

Vi glæder os til masser af tennisspil på 

banerne og takker sponsorerne: 

Brugsen Gårslev, Fynske Bank, 

KoolSolution, Rasmus Steffensen 

og Skoda. 

Tennis i forbindelse med:  
 

Åben By den 17. maj 
  

I forbindelse med Åben by den 17. maj, af-
holder vi et ”kom-og-spil” arrangement på 
tennisbanerne fra kl. 11.00-1300. 
 

Alle – både medlemmer og interesserede – er velkom-
ne til at kigge forbi, og der vil være mulighed for at 
deltage i lidt samspil. 

14 

F L E M M I N G 



15 

 

16 

Støt vores annoncører,  

de støtter os. 
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Kære Konfirmand 

Gårslev Gymnastikforening 

vil gerne ønske dig hjertelig 
tillykke 

Vi håber, at din store dag bliver helt fanta-
stisk for dig og din familie og venner. Denne dag er din ”Store 
dag”, som vil give dig dejlige og sjove minder for livet. 

Andre dage i løbet af året, bruger mange af jer unge, på idræt og 
sociale fællesskaber i hallen og på boldbanerne i vores dejlige lille 
by Gårslev.  Snart vil I også kunne benytte Fitnesscenteret. Her vil 
du kunne møde både unge og ældre med hver deres behov for at 
træne. Du skal også være meget velkommen.  

En stor del af vores medlemmer består af børn og unge fra Gårslev 
og måske er du tillige  også èn af vores mange frivillige som hjæl-
petrænere. Vi sætter stor pris på dig og vil bestræbe os på at GGF 
bliver ved med at være et dejligt sted. Et sted, hvor man kan dyrke 
idræt på forskellige niveauer, og hvor det sociale sammenhold også 
er en stor del af, det at komme i GGF.  

Endnu engang stort tillykke 
med din dag – vi ses  

 

Mange glade hilsener 

Birgitte Buskov /  

på vegne af Gårslev Gymnastik Forening (GGF) 

 På grund af pladsmangel 

må man denne gang finde 

referatet fra hovedbestyrel-

sesmødet den 10. 4. på  

gymnsatikforeningens hjemmeside: 

gaarslevgf.dk 
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 Speciale 

     Ventilation 

 Tag & facade 

 Rustfrit stål 

 Blikkenslager 

     arbejde 

Michael S. Nielsen 
Tlf. 20 64 38 94 

Mail: erritsoblik@gmail.com 

www.erritso-blikkenslageren.dk 

 
 

 VVS Installatør  
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Formandens beretning ved 

generalforsamlingen i         

GGF-Nyt 2025. 

Ja, året 2025 er jo allerede godt i gang, og de 

to første numre af GGF-Nyt er allerede udkom-

met. Vores blad har efterhånden fået en mere 

fremtrædende plads i vores område efter Tre-

kantens Dagblad stoppede. Flere annoncører 

har henvendt sig for at få en annonce i bladet. 

Det betyder så også, at vi har en fin økonomi.  

Gårslev by er jo vokset det sidste år. Det har så bevirket, at opla-

get foreløbig er hævet fra 1000 stk. til 1060 stk. – 10 gange om 

året. Samtidig med udsendelsen af papirudgaven kan man jo også 

læse bladet på nettet under: gaarslevgf.dk.  

Deadline for indsendelse af indlæg til bladet er jo d. 22. i hver må-

ned, og det har det i øvrigt været de sidste mange år. På trods af 

dette kommer mange indlæg for sent ind. Det betyder så, at Bente 

kan gå i gang med at flytte rundt på det, hun allerede har lagt ind 

for at lave plads til det nye stof.  Det er ærgerligt, at hun skal lave 

tingene igen blot fordi deadline for indsendelse er overskredet. 

Bentes arbejde med at lave bladet er stort nok i forvejen. Samtidig 

må vi også nogle gange presse trykkerne for at få bladet færdig til 

tiden. 

Bortset fra problemer med overholdelse af deadline vil jeg sige, at 

vi ALLE, der er involveret i udsendelse af bladet, er rigtig glade for 

at få lov til at lave Gårslev Gymnastikforenings blad. Der er efter-

hånden ikke mange idrætsforeninger, der stadig kan udsende et 

foreningsblad. 

Jeg håber, at vi kan fortsætte i mange år endnu. Vi har jo en mas-

se trofaste sponsorer, som bakker os op. Samtidig har vi et fanta-

stisk hold, der trykker, folder og hæfter bladet. Og det kammerat-

skab vil vi nødig undvære. Med hensyn til økonomi, har vi Lisbeth, 

som kan fremtrylle et flot regnskab. Det er jo også dejlig læsning. 

Til sidst skal der lyde en tak til alle, der på en eller anden måde bi-

drager til af GGF Nyt stadig udkommer 10 gange om året. 

Hanne Berthelsen 
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Referat af GGF Nyt generalforsamling d. 

25. marts 2025 

Valg af dirigent 

Arne Rahbek valgt og konstaterede at generalforsamlingen var 

lovlig indkaldt. 
 

Formandens beretning. 

Formanden Hanne Berthelsen aflagde beretning. 
 

Regnskab 

Kassereren Lisbeth Hemmingsen gennemgik regnskab. 

Der doneres 5.000,- kr. til julebelysning og 3.000,- kr. til flagal-

lé. 

Regnskab godkendt. 
 

Kontingentfastsættelse 

Forslag er 2,- kr. pr. GGF-medlem 

Forslag godkendt. 
 

Behandling af indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag. 
 
 

Valg til bestyrelse 
 

Lisbeth Hemmingsen modtog genvalg  

Jette Schiøtt modtog genvalg)  
 

Valg af revisor 
 

Niels Weibel modtog genvalg  
 

 

Valg af revisorsuppleant 
 

Lisbeth Jensen modtog genvalg   
 

Eventuelt 

Det kommenteres at man måske kan læse bladet på nettet, 
men de fleste mener, at det er rart at få bladet. Det bemærkes, 
at man også forventer, at annoncørerne er bedst tjent med et 
blad. Der er stor ros til bladet. 

 

GGF – NYT 
10 gange om året 
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75 86 60 81 

75 82 36 55 
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Der er gang i søndagsfodbold  

Formandens beretning ved generalforsam-

lingen i GGF 2025. 

Jeg vil i år starte lidt bagvendt med min 
beretning, nemlig med årets gymnastikop-
visning, som blev afholdt i søndags den 23. 
marts 2025. Humøret og stemningen var i 
år høje og deltagerne mange. Ligeledes var 
antallet af tilskuere – vi havde en hal helt 
fyldt til randen og en kæmpe opbakning til 
gymnasterne.  

Det er nu ved at være nogle år siden, at vi 
sidst har haft gæstehold fra andre byer, og 
dette er da også løbende blevet drøftet. Vi 
er dog ind til videre enige om, at dette ikke 
er nødvendigt - med så mange hold som vi 
selv kan stille med. Samtidig er det også mit indtryk, når jeg har 
talt med deltagere og medlemmer, at der også er en klar stemning 
for, at gymnastikopvisningen, er for byens børn og voksne. 

Ligesom sidste år, var opvisningen udvidet med et af holdene fra 
Fitness, nemlig trampolinholdet, som igen i år vækkede stor begej-
string i Hallen. 

Noget af det som jeg især hæftede mig ved, var de rigtig mange 
instruktører og hjælpetrænere. I forhold til tidligere, er vi ikke læn-
gere særligt udfordret på at få de nødvendige trænere. Tusind tak 
for det. 

 Af ændringer i sammensætningen Hovedbestyrelsen siden sidste 
år kan nævnes, at Bente Weibel efter mange års ”tro tjeneste” som 
udvalgsformand i Tennis har givet stafetten videre til Sisell – Tu-
sind tak til Bente og Velkommen til Sisell.  

Et eksempel på et emne fra vores hovedbestyrelsesmøder, er vores 
værdier i GGF og Hallen – hvor vi lige husker hinanden på, hvad 
det er, vi gerne vil stå for i GGF, hvad skal være dominerende ken-
detegn for vores tilgang til vores børn, medlemmer og hinanden 
generelt.  

I år er det vores kasserer Morten, som er på valg. Kassererposten 
er efterhånden blevet en post med rigtig mange opgaver, funktio-
ner og snitflader. På sidste bestyrelsesmøde gennemgik vi bare 
nogle af opgaverne. Vi har derfor valgt at forsøge at uddelegere 
nogle enkelte opgaver i samarbejde med Morten. Jeg er meget tak-
nemmelig – både for den udviste opbakning og velvillighed fra de 
øvrige medlemmer, til at påtage sig nogle af disse opgaver – og for 
at du, Morten, er kommet frem til, at du gerne vil tilbyde genvalg – 
TAK. 
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Det er ikke noget nyt, at hovedbestyrelsen har fokus på økonomien 
og i den forbindelse er der møder med Arne og kasserer Lennart i 
hal-bestyrelsen for løbende at evaluere den økonomiske samar-
bejdsaftale og fordelingsnøgle bestyrelserne i mellem. Det har vi 
også gjort i år. Vi har bl.a. fokus på, at vi hele tiden skal sørge for 
hensættelse, penge til fornyelser og vedligehold. 

Et andet fast punkt på dagsorden har været Café situationen – men 
det vil Arne helt sikkert komme nærmere ind på. 

Det var lidt om, årets gang” i Hovedbestyrelsen – Men der hvor der 
virkelig hele tiden sker mega meget, er jo i alle vores idrætsafde-
lingerne og udvalg. 

Vores igennem mange år faste hold som volley, badminton, fod-
bold, børne- samt senior-gymnastik, bliver fortsat ved med at vok-
se på medlemstallet og kreative ideer, deltagelse i stævner, Bad-
minton-skole osv. er dagligdag i GGF. Det gælder også vores Pa-
rasport-hold og Fitness-afdelingen. Ligeledes er der igen i år kom-
met nye hold og tiltag til og ingen hold er afviklet – det er da en 
kæmpe succes.  

Jeg skal til at afslutte min beretning. Som jeg før har nævnt, skyl-
des succeserne netop, at vores rammer og det sociale fællesskab 
og hensyn er så gode, vores Halinspektør er helt unik og samarbej-
det mellem afdelingerne og udvalg i Gårslev, herunder Hallen, samt 
de øvrige foreninger i byen er så godt – så endnu engang tusind 
tak alle sammen. 

(denne beretning er en reduceret udgave ) 

 

Referat af generalforsamling i GGF den 

25.03.2025 
 

Arne Rahbek som dirigent og konstaterer, at generalfor-

samling er lovlig indkaldt, 
 

Jette Pilgaard blev valgt som referent 
 

Hanne Sindal og Sisell blev valgt som stemmetællere. 
 

Birgitte Buskov fremlagde beretningen, som blev god-

kendt. 
 

Kassereren Morten Nielsen fremlagde regnskabet, som 

blev godkendt. 
 

Indkomne forslag 

Følgende 3 forslag er indsendt at Malene Sølvblad Nielsen. 

Se side 25 
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a. Koldtvandsautomat.  

Der mangler et ordentligt sted hvor man kan tappe koldt vand når 

man dyrker idræt i hallen, ligesom medlemmer af fitness kan inde i 

fitness. Jeg foreslår at det etableres. 

Der er nuværende 2 aftapningssteder på toiletter i hallen og derfor 

er det pt ikke aktuelt, men det afvises ikke. 

b. Kaffe  

Jeg foreslår at kaffeautomaten flyttes tilbage til forhallen med gra-

tis kaffe for foreningernes medlemmer — det kan være med til at 

fremme hyggen og samværet i caféen — og samtidig spares admi-

nistrativt arbejde om folk har betalt eller ej. Hvis økonomien er et 

issue, kan estimeret budget tillægges alle medlemskaber med 

f.eks. 20 kr. eller hvad der nu skal til. Det kan f.eks. testes i 2025, 

om det kan fungere. 

Historik viser, at det ikke kan lade sig gøre med en kaffeautomat i 

forhallen, da den blev misbrugt. Der forsøges at finde en anden løs-

ning evt. med mobilepay.  

c. Temperatur i fitness.  

Siden åbning har temperaturen i fitness været støt stigende fra de 

19 grader der var i starten, og det har været til dialog i hverdagen 

over længere tid. Det er fitness for alle — ja — og derfor foreslår 

jeg at det tages op i formelle rammer på generalforsamlingen. 

Andre fitnesscentre kører med 17-18 grader, men her i Gårslev har 

den været stabilt 22 grader længe. Der er argumenter om hensyn 

til handicappede og ældre, og vi er nogen som blir dårlige af at 

træne når det er 22 grader. Der er nogen som kan tage mere tøj 

på og andre som ikke må tage mere tøj af. Der er mange hensyn at 

tage — og der er også mange penge at spare på varmeregningen … 

Det er ikke så længe siden alle offentlige bygninger skulle være 19 

grader, - også på steder hvor personer sidder stille og ikke er fysisk 

aktive. Mange vil nok mene at 22 grader, det har vi hjemme i stu-

en, hvor vi slapper af.  

Mit forslag er konkret: 

1- Fastsæt temperatur til 18 grader. 

2- Spørg medlemmerne: hvilken temperatur ønskes.  

3- Hvis behov er meget svingende: sæt temperatur forskelligt på 

udvalgte tider af dagen. 

Man har i fitness set på temperaturen løbende og på nuværende 

tidspunkt besluttet at der skal være 21 grader, som er ca. midt 

mellem de fleste ønsker. Det er umuligt at tilgodese alle. Det ko-

ster rigtig meget i strøm ved at nedsætte temperaturen. Det forsø-

ges nu at køre dette i 2025 og der ses løbende på sagen.  
Fortsætter side 26 

 

 

26 

Morten Nielsen blev genvalgt som kasserer.  

Maiken Dam Madsen og Dan Skjerning blev genvalgt som re-

visorer. 
 

Evt. 

Arne Rahbek siger tak for samarbejdet med GGF. 

John Skjerning roser alle og er stolt over GGF og det kæmpe arbej-

de der udføres. Især flot arbejde af kassereren. 

Bente Weibel udtrykker også stolthed og synes det er dejligt at se 

så meget aktivitet i hallen og så mange frivillige der er involveret i 

aktiviteterne. 

GENERALFORSAMLING I  

Foreningen Gårslevhallen 

 tirsdag den 25. marts 2025 
 

BERETNING: 

Det var en lidt anden start på generalforsamlingen, 
da vi startede med økonomidelen, men det er vel heller ikke så rin-
ge, når vi kunne levere et overskud. Tak til Lennart for et fint regn-
skab. 

Hallen har i år også været rammen om flere kulturtilbud ved siden 
af det rent idrætslige – fastelavnsfest, Jacob Haugaard og senest 
Fangekoret. Vi vil gerne kunne tilbyde hallen gratis, men der er 
kommet et nyt kommunalt regelsæt, der kræver, at der skal betales 
”husleje”, hvis der ikke er tale om rent idrætslige arrangementer. 

Vores julebanko er en god tradition både fordi det er hyggeligt for 
rigtig mange men også fordi de giver en god skilling til hallens øko-
nomi. Vores bankospil ville ikke være muligt uden den store velvilje 
fra en stor og bred kreds af sponsorer – tusind tak til alle Jer for 
den fantastiske støtte vi oplever. 

Jeg omtalte sidste år problemerne med den nye udvendig beklæd-
ning. De er desværre ikke blevet løst endnu. Næste skridt bliver 
sandsynligvis at få pudset kommunens jurist på opgaven, da hallens 
skalsikring er Vejle Kommunes ansvar. 

Det er også værd at nævne et andet problem vi oplevede tidligere 
på året, nemlig en vandskade i vores depotrum som følge af fy-
gesne. Det er løst og heldigvis uden udgifter for hallen. 

Sidste år stod vi med en større udfordring, da vores normale rengø-
ringshjælp ikke havde mulighed for at kunne assistere, det er hel-
digvis også løst, og vi er rigtig glade for at have Sarah Lovdahl til-
bage som fast vikar for Henrik,      
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så han med sindsro kan holde ferie og vide at der er fuldgod erstat-
ning, hvad angår rengøringen i hallen. 

Af større arbejder kan vi informere om, at varmestyringen er ved 
endelig at være på plads, det har taget mere end 40 år at få tilveje-
bragt en løsning, der er brugervenlig for hallederen og samtidig 
økonomisk besparende – her kan man virkelig tale om at Rom ikke 
blev bygget på en dag. Vi har også fået halgulvet lakeret, hvilket 
var 5 år siden sidst, desværre er de moderne vandbaserede lakker 
ikke så holdbare som dem, der var tilgængelige før i tiden og der-
ved får vi en øget frekvens af lakering, der er ret bekostelig. 

På parkeringspladsen ved siden af hallen har vi fået nye handicaps-
kilte, der klart markerer, at pladsen er forbeholdt folk med et bevæ-
gehandicap. Desværre oplever vi ret ofte, at der er bilister, der ikke 
respekterer dette. Det er moralsk ikke i orden og vi vil til stadighed 
holde fokus på synderne. 

Tennis har fået etableret en ny trappe fra parkeringspladsen, som 
gør, at tennisspillerne kan færdes tørskoet fra P-pladsen ind til ba-
neanlægget. Det er dejligt ikke mindst på grund af, at vi nok skal 
imødese meget mere nedbør i tiden fremover – øv. 

Vi har smertensbarn, som vi snart skal have løst nemlig at få flag-
stangen på plads igen. Det er nu mere festligt, når vi har arrange-
menter, at vi kan fejre det med Dannebrog i vinden. 

Vi har flere store ønsker til fremtiden. Nyt tag presser sig mere og 
mere på – det er mere end 40 år gammelt og der må løbende skif-
tes plader og foretages andre reparationer – hvor ville det være 
dejligt med et tagpaptag, som vi kunne kombinerer med et solcelle-
anlæg og få produceret miljøvenlig elektricitet og medvirke til en 
besparelse på elregningen, der er en af hallens store udgiftsposter. 
Derudover vil vi gerne have skiftet belysningen i hallen, som nok er 
vores første budgetønske, og som vi vil søge genopretningspuljen 
om et tilskud til. Af mindre vedligeholdelsesopgaver skal vi også ha-
ve kigget på beklædningen i bruserummene nedenunder, det holder 
ganske enkelt ikke. Vi vil gerne have en vinylbeklædning lig den vi 
har i omklædningsrummene ovenpå. 

Det helt store forkromede mål er to nye omklædningsrum i kælder-
niveau, som kunne forbeholdes fodboldspillere – det er godt med 
drømme. Det er ikke urealistisk, men skal modnes lidt mere endnu. 

I det forløbne år har Henrik haft god hjælp af Patricia, der var i ar-
bejdsprøvning. Desværre ville Vejle Kommune ikke forlænge hendes 
periode, hvilket var rigtig ærgerligt. Heldigvis har Henrik fået Henrik 
i et tidafgrænset periode – dog på fuldtid.  

Sponsorer 

Vi har tegnet lidt nye sponsorater i årets løb i relation til skiltene i 
hallen. Og en stor tak til de nye sponsorer og ikke mindre til de ek-
sisterende sponsorer, der bidrager til en markant del af Gårslevhal-
lens drift. Her skal dog rettes en særlig tak til Gårslev Brugs som 
yder en ekstra indsats.                            Fortsætter side 29 
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Vejle Kommune 

En særlig tak til lederen af idrætsområdet i Vejle Kommune Tho-
mas Schmidt. Han er altid Gårslevhallen venlig stemt. 

Desværre ser det svært ud i øjeblikket at få en dialog med kommu-
nen om en overtagelse af vores gæld i Kommunekredit, som blev 
etableret i forbindelse med byggeriet. Det er enormt uretfærdigt, at 
vi skal afdrage på en gæld på en bygning, der ejes af Vejle Kom-
mune – ikke mindst når vi ved, at det er der ikke andre kommuna-
le haller, der gør. 

I mindre skala er det også værd at bemærke, at vi også betaler 
omkring 6000 kroner årligt i grundskyld for den handicapparke-
ringsplads, jeg tidligere omtale. Vi har lavet en ansøgning for at få 
fjernet denne udgift - vi håber det er muligt. 

Halleder  

Der er ingen, der er i tvivl om, at vi har en rigtig dygtig halleder, 
der brænder for sit arbejde med passion og engagement, hvilket 
senest kom til udtryk ved hans ildhu for at få en til at passe og fo-
restå cafeen. Vi glæder os rigtig meget til at lære Micha at kende, 
som starter umiddelbart efter påske. Der er kun en måde at vise 
vores glæde ved hendes tiltrædelse, og det er at støtte op omkring 
cafeen. Køb din aftensmad en gang imellem, læg vejen forbi og få 
en kop kaffe og læs dagens avis – for vi skal have en avis basta!!!! 
I det hele taget bak hende op, så hun vil kunne servicere os alle i 
mange år fremover. 

GGF og øvrige foreninger og Gårslev Skole 

Gårslev Gymnastikforening og Foreningen Gårslevhallen har et rig-
tig godt samarbejde som vi tydeligst er markeret ved den netop 
indgåede huslejeaftale. Jeg tror rigtig meget på, at det der er godt 
for hallen, det er samtidig også godt for GGF og omvendt. Vi er 
hinandens Ying og Yang så at sige. 

Vi i hallens bestyrelse er utrolig glade for de mange nye aktiviteter, 
der er kommet til ikke mindst i holdsalen, den bliver rigtig flittigt 
benyttet. Som Henrik ofte bemærker, at det en helt anden hal, end 
da han kom til – det er nærmest som New York – hallen der aldrig 
sover. 

Også en stor tak til Gårslev Skole for et godt samarbejde,  

Også en tak til øvrige foreninger der er brugere af Gårslevhallen.  

Bestyrelse 

Kære bestyrelse tak for støtte i årets løb. Vi har det sjovt og altid 
med godt humør. 

Vi kommer til valghandlingen om et kort øjeblik. Jeg kan allerede 
nu sige, at vi har to kandidater, som allerede har været ombord 
længe nemlig Ole og Steen. I er to herlige gutter, der bare passer 
perfekt ind i vores velfungerende bestyrelse. I er om nogen beviset 
på, at vi ikke er nogen lukket forening. 

Fortsætter side 31 

30 

 
Per Voigt 

AH Service 
Hvidvareservice 

22 38 27 60 
ahservice@ahservice.dk 

v/ Arne Tranberg 

Toftumvej 42, 70780 Børkop 

Mobil 40 30 60 54.  
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Jeg er ikke på valg før til næste år, men allerede nu kan jeg sige, 
at næste valgperiode bliver min sidste valgperiode, så vil jeg have 
været formand for Foreningen Gårslevhallen i 20 år. Findes der en 
kandidat inden, er jeg naturligvis klar til at overlade roret inden til 
vedkommende. At jeg nævner det allerede nu giver mulighed for at 
afdække, om der er en kandidat til posten. 
 

AFSLUTNING: 

Sædvanen tro slutter jeg af med at sige en stor tak til alle, der på 
den ene eller anden måde har berøring med Foreningen Gårslevhal-
len – I er alle med til at gøre Gårslevhallen til et dejligt og attrak-
tivt sted i lokalområdet. Tusind tak for støtte i årets løb i alle hen-
seender. 

Hermed vil jeg overgive bestyrelsens beretning til forsamlingens 
videre behandling. 
 

Tak  

———————————————————————————————-- 

Referat af Foreningen Gårslevhallens      

generalforsamling d. 25. marts 2025 

- Birgitte Buskov Sørensen valgt som dirigent og konstaterede at 

generalforsamlingen var lovlig indkaldt. 
 

- Arne Rahbek aflagde beretning. Beretningen godkendt. 

Arne Rahbek gjorde klart i afslutningen af sin beretning at han 

modtager genvalg for kommende periode, men det vil blive hans 

sidste periode som formand. 
 

- Kassereren Lennart Gunnar Hansen fremlagde regnskab. 

Det bemærkes at der med den megen aktivitet i hallen er en del 

slid, som efterhånden vil kræve vedligeholdelse. 

Regnskabet godkendt. 
 

- Ingen indkomne forslag. 
 

- Valg af bestyrelse og 2 suppleanter: 
 

- Arne Rahbek (modtager genvalg) Arne Rahbek valgt. 

- Paul Johansen (modtager genvalg) Paul Johansen valgt. 

- Ingen suppleanter. Bestyrelsen får mandat til selv at finde supp. 

- Claus Nielsen (modtager genvalg) Claus Nielsen valgt. 
 

Eventuelt 

Tak for stort og godt arbejde til Niels Otte og Sanne som afgåede 

bestyrelsesmedlemmer. 
 

Som dirigent:    

Birgitte Buskov 
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Åbningstider: Mandag –torsdag 9-17.30, Fredag: 9-18, Lørdag 9-13 

Vestre Engvej 18, 7100 Vejle,  
tlf. 75 82 44 99 , mail: vejle@hokagulve.dk 
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Sommer Tapas 

Perfekt til fest i haven eller  

en hyggelig stund på terrassen. 
Portions anretninger á 180,- (min. 2) 

uspecificeret buffet á 250,- (min. 10) 

Tapas Buffet á 325,- (min. 20) 
 

Surdejsbrød & Pisket Smørcreme 

Hummus & Basilikums Pesto 

Marineret Gambas Rejer m. Aioli 

Røget Laks på Friskostcreme m. Malt Jord 

Laks i Noritang m. Pisket Creme Fraiche 

Græsk Salat m. Tomat, Løg, Feta & Oliven 

Spicy Hønsesalat m. Confiteret Bacon 

Serrano Skinke, Lomo, Chorizo & Bresaola 

Ande Confit m. Kartofler ala Creme 

Ostebræt m. Kompot & Syltede Tilbehør 

Chokoladekage m. Pisket Vanilje Creme 

Æbletrifli m. Flødeskum & Bær 

Kolding Kokken ApS 

Pjedsted forsamlingshus 

Stationsvej 3, 7000 Fredericia 

kontor@koldingkokken.dk eller 42 50 40 93 
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V/ Bente Hvid 
Lægeeksamineret Fodplejer / Social - og Sundhedsassistent. 

Godkendt til kommunalt tilskud/helbredstillæg. 
Medlem af SADF, Sammenslutningen Af Danske fodplejere. 

For tidsbestilling  30 13 42 18 
ARCOPEDICO forhandler. Fodtøj til dig med ”problem” fødder. 

Ring for aftale, så er der god tid til at se og høre om det fantastiske fodtøj. 
Hjemmeside : www.hvidsfodpleje.dk mail : hvidsfodpleje@gmail.com  

Facebook : hvidsfodpleje Høll 
Tlf. 30 13 42 18 Adr. Tjørnevej 3, Høll  7080 Børkop 

 

http://www.hvidsfodpleje.dk
mailto:hvidsfodpleje@gmail.com
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Gospelkoncert   

Gospelkoret Voices of the Heart fra Fredericia giver koncert i 

Gårslev under temaet ”Fællesskab og Harmoni”. Der vil være go-

spel-ballader, energiske up-tempo-numre, rytmiske sange og fæl-

lessang. Arrangeret i et samarbejde mellem Kulturklubben, Menig-

hedsrådet og Indre Mission. Pris: 75 kr. inkl. kaffe efter koncer-

ten. Billetter købes ved indgangen. 

Fredag 2. maj kl 19.00 i Gårslevhallen  

 

Det gamle Israels konger   

Frederciakredsens Indre Mission holder i år bibelkursus i missions-

huset i Gårslev. Ingolf Henoch Pedersen fra Randers vil undervise 

om nogle af Israels konger, som der er fortalt om i det Gamle Te-

stamente i Bibelen: Jeroboam, Akab, Hizkija og Josias.  

Tirsdag 6. maj og onsdag 7. maj kl. 19.30 i missionshuset. 

 

Forårsfest  

Wessam  Youssef, Tilst, der er tværkulturel medarbejder i Indre 

Mission, holder festtale om ”Bibelsk gæstfrihed”. 

Onsdag den 14. maj kl. 19.30 i missionshuset. 

 

Lyt og spis  

om ”De stærke jyder” 

Efter et hyggeligt samvær omkring kaffe og boller fortæller Arne 

Olesen fra Fredericia om ”De stærke jyder”. ”De opvakte”, som de 

selv kaldte sig, var en stor folkelig vækkelsesbevægelse fra 1790’-

erne og et halvt århundrede frem, især på egnen mellem Vejle og 

Horsens.  

Der sluttes af med en let frokost. Ingen tilmelding. Pris 50 kr. 

Onsdag den 28. maj kl. 10.30 i missionshuset. 

Indre Mission i Gårslev—Gårslev Østergade 22 
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Din Madpartner ApS 
Fredericiavej 441 * 7080 Børkop *  

Telefon 2576 6620 
Mail: info@dinmadpartner.dk * dinmadpartner.dk 

 

 

Historien bag 
Din Madpartner – mad med personlighed er et cateringfirma be-
liggende i det Gamle Mejeri i Skærup. Din Madpartner er udsprun-
get af en stor passion for mad såvel som lysten til at ville gøre de 

hjemlige arrangementer mere overskuelige og de store events me-
re spændende. 

For os startede drømmen om et sted som Madpartner dybe set for 
mange år tilbage, idet vi begge har haft mange oplevelsesrige år i 
Skyttehuset i Vejle gennem vores arbejde og læretid. Senere ville 
skæbnen, at adressen kom til at hedde Ibækvej 46 – Restaurant 

Golfen, Fællessletgård, hvor vi har haft nogle fantastiske år med et 
utal af mindeværdige oplevelser, men med en voksende passion 

indeni og et voksende behov fra vores kunder valgte vi i april 2016 
at flytte lokation til det Gamle Mejeri i Skærup og her midt i mur-

brokker og ukrudt blev din Madpartner til. 
Her har vi mulighed for at udvikle -og udleve vores tanker og idéer! 
Her har vi kapaciteten til det og her findes et stort potentiale, som 

vi ønsker at udforske nærmere. 
Vores vision er klar – vi vil levere gode madoplevelser. 

  

Personligheden 
Din Madpartner har stor passion for mad såvel som service og går 

op i selv de mindste detaljer – helt fra den første samtale med kun-
den til maden leveres. Anretningen vægtes højt, da den visuelle 
oplevelse skal være lige i skabet. Det er jo så og sige øjnene, vi 

spiser med. Ydermere værner vi om selve tilberedningen, da man 
jo kan købe nok så gode råvarer af fremragende kvalitet, men det 
er altafgørende, at man formår at tilberede dem ordentligt i hen-

hold til at sikre den gode smagsoplevelse for kunden. Størstedelen 
af vores råvarer kommer fra lokale og vi sørger for at finde netop 
de råvarer, der er med til at sikre den gode madoplevelse og som 

passer til årstiden. 
  

Vi glæder os til at byde jer indenfor i et univers, hvor det er muligt 
at få mad ud af huset, som bærer præg af personlighed. Vi ser 
frem til at måtte være DIN partner i forbindelse med din næste 

fest, hvad enten det måtte være en rund fødselsdag, konfirmation, 
barnedåb, jubilæum, bryllup eller hvad du nu måtte have i tanker-
ne. Så tøv ikke med at ringe til os og hør nærmere om muligheder-
ne for at få leveret til din næste fest eller mindre sammenkomst. 

 

Hjemmesiden  indeholder bud på nogle af de sammensætninger, 
som vi kan levere, men repræsenterer samtidig blot et beskedent 

udvalg af, hvad vi kan lave. 

https://www.dinmadpartner.dk/
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9 -13 Tirsdag  - fredag 12-1 

Åbningstider: 

Tirsdag - fredag 12-17 

Lørdag 9 - 13 

Eller efter aftale  
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TELEFON 75 86 10 55 


